



30周年
1993
-
2023
Anniversary

休斯顿华夏中文学校
Hua Xia Chinese School

*You are
cordially Invited!*



November 5, 2023, Sunday @6:00pm.

LamBo Ballroom

6159 Westheimer Rd., Houston, TX 77057

713.541.3339 or 281.221.6562

hxc50@houstonhuaxia.org





30周年 1993-2023 anniversary

Hua Xia Chinese School 30th Anniversary Celebration!

休斯顿华夏中文学校30周年庆邀请函

You Are Cordially Invited!

敬启者：

2023年是休斯顿华夏中文学校的非常之年。三十年前，1993年的金秋时节，一所教授“简体字、汉语拼音、普通话”的中文学校，在美国南方最大的城市休斯顿诞生了。这所学校是在当时华人社区一批有识之士的积极努力下创办的非营利性学校，其宗旨是服务日渐壮大的华人社区，教授汉语语言、传承华夏文化。

三十年的光阴，在历史的长河里可谓是弹指一挥间，但在一所周末中文学校砥砺前行的历程中，它既有风雨兼程，也有岁月如歌，既有雄关漫道，也有日月同辉、星空灿烂的时刻。为了缅怀往昔，不忘初衷，为了感谢那些为华夏中文学校的诞生和茁壮成长做出突出贡献的华夏儿女们，颂扬那些护桃育李、辛勤耕耘的园丁们，表彰走出华夏校门、成功驰骋职场的校友们，学校理事会、家长会和校务委员会决定于今年秋天举行一系列活动，隆重庆祝休斯顿华夏中文学校30周年的华诞，其中包括11月5日晚上在Lam Bo Ballroom的庆祝晚宴！

华夏中文学校的成长与发展，离不开许多机构和社团组织的大力支持，离不开各方热情人士的关心和爱戴，值此，我们想提前跟您（们）约个会，真诚地邀请您（们）届时参加华夏三十周年华诞的庆祝活动！具体的活动流程和内容将后续公布。

休斯顿华夏中文学校30周年校庆筹委会主席：包华富

理事长：陈宇雯 总校长：马莎 家长会会长：吴瑞婷





Hua Xia Chinese School 30th Anniversary Celebration!

休斯顿华夏中文学校30周年庆邀请函

You Are Cordially Invited!

Dear Distinguished Invitee:

2023 is a special year for Hua Xia Chinese School in Houston. Thirty years ago, in the golden fall of 1993, a weekend Chinese school that teaches “simplified Chinese characters, pin yin pronunciation system, and standard mandarin” was founded in Houston, the largest city in the south. It was the dedicated efforts of a group of outstanding members of the local Chinese community that resulted in the birth of such a nonprofit school, which has since contributed significantly to serving the needs of the multicultural communities of the Greater Houston Area and created opportunities to learn Chinese language and cultures for numerous children and adults of diverse cultural backgrounds.

Thirty years could be characterized as a fleeting moment in human history; for Hua Xia Chinese School (HXCS), nonetheless, it has been an extraordinary story full of overwhelming challenges and exceptional successes; persistent efforts by many dedicated team members and outstanding accomplishments shared by all those involved; and times of overcast doubts and moments of sunny delights! To commemorate past successes and reinvigorate the original mission and vision, to express appreciation for all those whose outstanding contributions made HXCS what it is today, to commend the dedication, diligence, talents, and passion of our beloved teachers, and to recognize and share the success stories of our proud alumni in their professional careers, HXCS’ s Board of Directors, Parent Association, and School Executive Committee have jointly decided to host a series of celebratory activities, culminating with a grand anniversary gala at Lambo Chinese Restaurant, 6159 Westheimer Rd, Houston, TX 77057, in the evening of Sunday, November 5, 2023.

Needless to say, without the strong support, care, and love of many community leaders and organizations over the past 30 years, HXCS could not have grown so much and achieved its outstanding accomplishments! To express our appreciation of you and our strong desire for you to join the big HXCS family in celebrating its 30th anniversary, we would like to extend an early invitation to you. We sincerely hope that you can mark your calendar now and plan to attend our anniversary gala as well as other celebration activities whose details will be announced at applicable future times.

Sincerely,

H. Paul Bao, Chair of HXCS 30th Anniversary Celebration Committee

Yvonne Chen, Chair of HXCS Board of Directors

Marsha Ma, General Principal of HXCS

Ruiting Wu, President of HXCS Parent Association

